
SAB  afdeling 22 Sofielund 

Referat af afholdt bestyrelsesmøde, mandag den 05.09.22. 

 

Deltagere: Steen Godtfredsen, Steen Ejersbo, Else Falck, Flemming Bech, Ove 

Christensen og Birger Gotfredsen. 

 

1. Bestyrelsen konstituerede sig som følger: 

Formand -  Birger Gotfredsen, der samtidig fik det ærefulde job som 

referent. 

 Næstformand –  Steen Godtfredsen 

  

2.  Gennemgang og drøftelse af årsmødet. Der var ikke de store 

kommentarer til dette punkt. 

 

3. Husordenskatalog. Vi vedtog at mangfoldiggøre dette, og omdele til 

samtlige beboere, uden afholdelse af møde herom, idet vi herved ville 

afskærer os fra at kunne afholde ekstra beboermøde resten af året. 

 

4. Møde med nyopskrevne på venteliste 27/10. Birger undersøger ved SAB 

hvor langt tilbage på venteliste vi skal, siden sidste møde. 

 Nyopskrevne får nu tilstillet kopi når de indgår på venteliste, heraf  

fremgår dato for fremtidig møde. 

5.  Eventuelt: 

 Her aftalte vi at anmode varmemester, at påtale overfor gartner ved 

hækklipning mod Vest, at de går mere kraftigt til hækken, samt 

topbeskærer hele bredden, så undgår vi der rager nogle lange grene op 

på bagsiden. Man kan/bør aftale med ”bagboerne” muligheden for 

noget sådan. 
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 Vi drøftede, og blev enige om at lejligheden efter Jens skulle have fjernet 

markisen og inddækningen bagved, samt flisebunden i carporten. En 

kommende ny lejer skal ikke overtage disse ting. 

     Birger omtalte han havde haft en lille kontrovers med Verner omkring 

udskiftning af gamle komfurer i enkelte lejligheder. Han forventede at 

dette problem er løst, idet det blev vedtaget på årsmødet i 2017, og 

fremgår af mødereferatet for 2017, som er tilstillet Verner. 

 

 Birger Gotfredsen 

 referent 

 


